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SJEDNICA br. 2-12/2020  
  OPĆINSKOG ODBORA HDZ-a OPĆINE BOL 

ZAPISNIK 
 
Na temelju članka 43. stavak 2. ; članak 45. stavak 3. statuta HDZ-a, predsjednik Ante Selak 
predlaže ovaj zapisnik sa 2-12/2020 sjednice Općinskog odbora HDZ-a BOL. 
 
Prisutni: Ante Selak (predsjednik), Ante Nevistić (potpredsjednik), Matko Baković 
(potpredsjednik), Slobodan Lovrić, Stipe Nevistić, Pero Šćepanović, Smiljan Jozić, Goran Jekić 
 
Odsutni: Ante Trutanić 
Ostali prisutni: Nema  
Voditelj: Ante Selak 
Zapisničar: Ante Nevistić 
Lokacija: Online, sjednica održana tekstualno putem društvene mreže WhatsApp. 
Datum i vrijeme: 17. prosinca, 2020. g. u 18h 
 
 
 
Predsjednik Ante Selak je predložio slijedeći dnevni red: 

1. Utvrđivanje kvoruma  

2. Usvajanje prijedloga Zapisnika sa 1-11/2020 sjednice OO HDZ-a BOL  

3. Usvajanje dnevnog reda  

4. Aktualnosti i događaji  

5. Izrada web stranice www.hdz-bol.eu  

6. Prijedlog i odluka za odabir kandidata tajnik/ca stranke OO HDZ-a BOL  

7. Rasprava i priprema za 8. sjednicu Općinskog vijeća općine Bol  

8. Razno 
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DNEVNI RED: 

Ad 1)  Utvrđivanje kvoruma  

Utvrđen je kvorum sa 8 prisutnih od 9 članova Odbora 
 

Ad 2)   Usvajanje prijedloga Zapisnika sa 1-11/2020 sjednice OO HDZ-a BOL  

Zapisnik sa sjednice 1-11/2020  je prihvaćen s 8 glasova ZA, nema PROTIV i nema 
SUZDRŽANIH. 

Ad 3) Usvajanje dnevnog reda  

Predloženi dnevni red je prihvaćen sa 8 glasova ZA, nema PROTIV i nema SUZDRŽANIH.  

Ad 4 i Ad 8)  Aktualnosti i događaji; Razno 

Predsjednik Ante Selak je izvijestio članove Odbora da je član Ante Trutanić najavio odsustvo 
sa Sjednice te da je prihvatio sve točke predloženog Dnevnog reda, što je isti potvrdio 
glasovnom porukom uoči početka Sjednice. 

Predsjednik je izložio Odboru koje su aktivnosti napravljene od zadnje održane Sjednice: 

• krenula je izrada službene web stranice našeg ogranka stranke 
• poslan je upit u ŽO vezano za status i proceduru korištenja rezerviranih sredstava-

budžeta za OO HDZ-a općine Bol. Općinske organizacije nemaju svoje lokalne račune 
nego postoji jedan jedinstven račun na razini županije na kojem bi trebala biti 
rezervirana određena sredstva za naš ogranak 

• ostvaren je kontakt s vlasnikom hotela Park u kojem stranka koristi prostor kako bi to 
bila službena prostorija stranke koju bi kao takvu i opremili svim potrebnim 
sadržajima (uredski stol za 10 osoba, stranačka obilježja, info ploča i dr.) potrebnim 
za rad stranke   

• održani su unutarstranački izbori za predstavnika SDŽ, gosp. Nikola Rendić kojem smo 
i mi dali potporu je izabran jednoglasno na razini otoka Brača za predstavnika u ŽO SDŽ 
HDZ te se zahvalio na podršci i obećao gostovati kad se uvjeti poboljšaju. Ante Selak je 
pročitao njegovu zahvalu 

• Ante Selak je naglasio da je održavanje sjednica najefikasnije održavati uživo, ali da to 
trenutno nije moguće zbog epidemioloških mjera te da trebamo biti odgovorni u tom 
pogledu. Dodao je da je najvažnije da se Sjednica održi što kvalitetnije možemo i da 
sudjeluje što više članova.  
 

Članovi Odbora su sa 8 glasova ZA, nema PROTIV i nema SUZDRŽANIH prihvatili izvještaj 
predsjednika. 
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Ad 5)  Izrada web stranice www.hdz-bol.eu  

Ante Selak je izvijestio članove Odbora da je pokrenuta izrada službene web stranice 
www.hdz-bol.eu. Stranica će biti komunikacijski kanal prema našim članovima i simpatizerima 
te prema javnosti. Sadržavat će dokumente odluka te pozive na vijeće i njihove zapisnike. 
Kreirat ćemo službeni email info@hdz-bol.eu.  
Ante Nevistić je dodao da su radovi pri kraju te da će beta verzija stranice biti prikazana 
članovima Odbora prije online verzije na uvid i sugestije. Pozvao je sve članove da se uključe 
u izradu i rad stranice.  
  
Članovi odbora su sa 8 glasova ZA, nema PROTIV i nema SUZDRŽANIH prihvatili izvještaj o  
izradi web stranice. 
 
Ad 6) Prijedlog i odluka za odabir kandidata tajnik/ca stranke OO HDZ-a BOL  
 
Ante Selak je izvijestio da je obavio razgovor s kandidatima za tajnika/cu te za sada nije 
odabran kandidat koji bi odgovarao potrebama stranke. Podsjetio je sve članove Odbora da 
predlože ako imaju nekog kandidata. Dodao je da Predsjedništvo stranke drži da ovu temu 
održimo na sastanku koji bude uživo radi kvalitetnije rasprave. 
Ante Nevistić je dodao kako bi bilo dobro da za tu sjednicu svatko pripremi po jednog 
mogućeg kandidata. 
 
Članovi odbora su sa 8 glasova ZA, nema PROTIV i nema SUZDRŽANIH prihvatili odluku o 
odabiru tajnika/ce. 

Ad 7) Rasprava i priprema za 8. sjednicu Općinskog vijeća općine Bol  

Ante Selak je otvorio raspravu o 8. sjednici Općinskog vijeća općine Bol, konstatirao je da su 
svim članovima Odbora dostavljeni materijali za pripremu i prijedloge za proračun općine Bol, 
te da nitko od članova nije dostavio novi prijedlog ili amandman. Rekao je da misli da se 
planirana sredstva za proračun 2021. godine moraju uzeti s rezervom, te da smo kao stranka 
suglasni da su ovo poželjni okviri proračuna. Dodao je da smo na temi rasprave o proračunu 
hendikepirani načinom održavanje sjednice te kratkim vremenom pripreme s obzirom na 
nedavne unutarstranačke izbore. Poboljšanje organizacije rasprave na ovu temu vidi kod 
eventualnog rebalansa proračuna za koji ćemo biti spremniji u pogledu educiranosti na 
predmetnu temu, bit će više vremena za pripremu i nadamo se održavanju sjednice uživo. 
Istaknuo je da poštujemo i uvažavamo raniji izbor članova birača za sadašnji saziv Općinskog 
vijeća te njihov nastavak rada do novih lokalnih izbora.    
Otvorio je raspravu za pitanje i komentare. 
 
Ante Nevistić je komentirao da bi imao nekoliko pitanja u vezi proračuna, ali će to ostaviti za 
sjednicu uživo.  
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Matko Baković je upoznao članove Odbora kako je ova sjednica Vijeća općine Bol najvažniji 
dan u radu općinskog Vijeća. Dodao je da je to i najkraća sjednica jer praktički nema rasprave 
već se odlučuje o prihvaćanju proračuna za 2021. godinu. Izrazio je nadu da će biti dovoljno 
razumnih vijećnika i da će se proračun prihvatiti, kako bi naše mjesto moglo normalno 
funkcionirati. Apostrofirao je da je sad najvažniji cilj Vijeća održati stabilnost do izbora.  
 
Članovi Odbora su sa 8 glasova ZA, nema PROTIV i nema SUZDRŽANIH prihvatili odluku o  
projekciji proračuna za 2021. godinu Općine Bol. 
 
 
Sjednica je završila u 19:10 h. 

 
Predsjednik HDZ-a općine BOL 

Ante Selak 


